### 山林水國外短期研究獎學金設置辦法

#### Regulations for

## FOREST WATER ENVIRONMENTAL ENG'G CO., LTD

Foreign Short-term Research Scholarships

110.03.22 本系 109-2-2 系務會議通過

- 一、山林水環境工程股份有限公司為鼓勵中原大學環境工程學系(以下簡稱本系)所屬教師博士生進行境外短期研究,於本系獎學金基金開立專款專用帳戶,特訂定本辦法。 To encourage the PhD students who study in Dept. of Environmental Engineering CYCU to attend overseas seminars or short-term research abroad, FOREST WATER ENVIRONMENTAL ENG'G CO., LTD donated the scholarship.
- 二、 獎助金額及申請類別:每學年總獎助金額 10 萬元。學生須優先申請科技部、中原大學 或其他單位之補助,本獎學金補助金額與學生申請其他補助之金額加總不得逾科技部 規定之上限。

Amount of Scholarship and Application Category: The total amount of scholarship is NT\$100,000 per academic year. The students must have priority in applying for grants from Ministry of Science and Technology or other units of CYCU. The total amount of received by the student shall not exceed the maximum amount stipulated by the Ministry of Science and Technology.

- (一) 申請赴國外參加研討會者每名至多補助新臺幣 1 萬 5 千元。
  The maximum subsidy for each applicant to attend a seminar abroad is NT\$15,000.
- (二) 申請赴國外三個月以上短期研究者每名核發新臺幣 3 萬元。 NT\$30,000 per applicant for short-term research abroad for more than three months.
- 三、申請資格:本系教師所指導之博士生且擬赴境外參加研討會或進行三個月以上之短期 研究者。

Application Eligibility: The PhD students under the teacher of Dept. of Environmental Engineering.

四、申請時間:預計出國前30日(不含出國當日及國定假日)提出申請。請依時程檢具申請表、相關證明各1份,經本系教師或指導教授推薦(如附表),向本系辦公室提出申請,逾時不候。

Application Time: Submit the request 30 days before going abroad. (Excluding the day of departure and holiday) The request includes the Application Form and relevant documents like the event email, event brochure, etc. The students can ask for your advisor's help for preparing the relevant documents.

- 五、本獎學金審查由本系獎助學金委員會審核排序,送系務會議討論、決選。
- 六、 獎學金發給及領獎:本系將於系務會議審核後撥款,當年度總獎助金額以當年度 10 萬元及前一年度賸餘款總額為上限,如有賸餘則流入次年度使用。
- 七、本辦法自 109 學年度開始實施,經系務會議通過後施行,修正時亦同。

# 山林水國外短期研究獎學金申請表 Application Form for FOREST WATER ENVIRONMENTAL ENG'G CO., LTD Foreign Short-term Research Scholarships

學號 Student No.		姓名 Name		
班別 Grade		身分證字號 Passport No.		
電子郵件 E-mail	世界	聯絡電話 Cell phone No.	程變	
户籍地址	75			
現居地址	□ 同戶籍地址			
應備文件 Required Docs.	本表 Application Form 相關證明 Relevant Documents			
申請類別 Application Category	□ 國外研討會 Attend the seminar	研討會名稱 Seminar Name	研討會日期 Date	國家 Country
			From:// To://	
	□ 國外短期研究 Short-term research	學術機構名稱 Academic Institution Name	起訖日期 Date	國家 Country
			From://_ To://	6
推薦理由 Reason for recommendation	(本欄請由推薦教師填寫 Written by the adivor)			
	教師親簽:			
申請日期 Application Date	申請人親簽 YYYY年MM月DD日 Applicant signature			
以下申請人勿填				
審查結果	<ul><li>□ 同意核發。</li><li>□ 未獲通過,原因:。</li></ul>			
	結果依據:。			